
(Via mail 14/11/2018)

Beste gemeenteraad,

Naar aanleiding van het nieuwe coalitieakkoord schrijven wij als Jongerenraad dit advies. 
Ondanks een aantal sterke punten hebben wij toch ondervonden dat er één belangrijk 
probleem niet aan de orde komt. Wij merken in onze omgeving dat jongeren momenteel 
liever vertrekken uit Ridderkerk. Hetzij voor recreatieve doeleinden en uit ons dorp 
weggaan. 

Om jongeren in Ridderkerk te houden en naar Ridderkerk toe te trekken hebben wij 
toevoegingen op een aantal onderwerpen uit het huidige akkoord. De onderwerpen die 
besproken worden zijn door ons al vaker te berde gebracht bij onder andere de 
gemeenteraad en zullen de meeste van u bekend voorkomen.

Het openbaar vervoer is hier een voorbeeld van. In het akkoord staat aangegeven dat de 
nieuwe coalitie zich zal inzetten voor het verbeteren van het openbaar vervoer. Als 
jongerenraad zijn wij blij dit te lezen, echter vragen wij ons af op welke vlakken deze 
verbeteringen gaan plaatsvinden. Studentenvervoer, bobbussen en overbelasting van 
bussen tijdens spitsuren zijn voor jongeren in Ridderkerk een probleem. Ook de verbinding 
met Barendrecht is zeer gebrekkig. Het zou een verbetering zijn om deze problemen direct 
te noemen en voor verbetering te pleiten in het akkoord. Dit zou meer vertrouwen schepen 
bij Ridderkerkse jongeren. 

Milieu en de verbetering hiervan is wat jongeren tegenwoordig veel bezighoudt met het oog 
op hun toekomst. Het stimuleren van fietsen door o.a de veiligheid van fietsers te 
onderhouden sluit daarom goed aan op deze toekomstzorg van jongeren. Dit is daarom naar 
ons idee een zeer positief punt uit het akkoord.  Wel viel ons op dat de coalitie van plan is 
betaald parkeren terug te dringen. Wij vroegen ons af of dit het stimuleren van ‘de fiets 
pakken’ niet in de weg zal staan.

Een welbekend probleem met effect op de levendigheid van Ridderkerk is de toenemende 
leegstand van het winkelcentrum. Gelukkig wordt dit besproken in het akkoord en we zijn 
benieuwd naar de uitkomst. In het kader van gezond leven is het goed te lezen dat de 
coalitie sport voor kinderen (en jongeren) wilt stimuleren. Ook vinden wij het plan om roken 
te ontmoedigen in openbare ruimtes mooi. Een ander positief punt is het begeleiden van 
jongeren met het vinden van een baan wanneer dit niet lukt. Om Ridderkerk een 
aantrekkelijke plaats te maken voor jongeren zijn dit goede ideeën. Daarbij is het idee om 
vrijwilligers(werk) te ondersteunen niet alleen goed voor Ridderkerkse jongeren, maar voor 
alle inwoners. 

Jongerencentra en -ontmoetingsplekken staan centraal in het sociale leven van jong 
Ridderkerk. In ons laatste advies hebben wij aangegeven wat de eigenschappen zijn van een 
veilige en aantrekkelijke ontmoetingsplek, daarom zullen we ons nu meer richten op de 
jongerencentra. Het is jammer dat deze niet genoemd worden in het akkoord, wij denken 
namelijk dat jongerencentra zeer geschikt zijn om vrijwilligerswerk en de levendigheid van 
Ridderkerk te stimuleren. Terrassen dragen ook bij aan die levendigheid. Een probleem waar 



veel jongeren tegenaan lopen zijn de vroege sluitingstijden van horecagelegenheden, zeker 
die van de Gooth en de Loods. Daarom zouden wij graag een verruiming in terrastijden 
willen zien voor een positief effect voor deze jongerencentra. Ook jongerencentra zónder 
horecagelegenheden verdienen meer aandacht van de coalitie voor bovenstaande redenen. 

Misschien wel het belangrijkste punt met het oog op de vraag ‘hoe houden we Ridderkerk 
aantrekkelijk voor jongeren?’ is starterswoningen. Wij hopen dan ook dat hier in de nieuwe 
coalitie veel aandacht voor is. Momenteel worden er weinig tot géén starterswoningen 
aangeboden op de markt, met als effect dat de vergrijzing van Ridderkerk toeneemt.  

Kortom, wij zijn blij dat het akkoord veel onderwerpen bevat die leven onder jongeren. De 
aandacht voor het openbaar vervoer, het milieu, winkel leegstand en vrijwilligers legt een 
goede basis voor nieuw beleid op dit gebied. We zien mogelijkheden om deze onderwerpen 
verder uit te diepen, en zo de specifieke problemen waar jongeren tegenaan lopen te 
noemen. Hiernaast zien we ook een mogelijkheid voor extra aandacht voor de 
jongerencentra, horecagelegenheden en starterswoningen. Onze hoop is dat 
bovengenoemde punten worden meegenomen in het coalitieakkoord zodat het de stem van 
jongeren in Ridderkerk nog beter vertegenwoordigt.  

Met vriendelijke groet, 

De Jongerenraad Ridderkerk


